
Apostar per la 
promoció de la ciutat

El nou hospital no 
pot esperar més
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Neus Lloveras
Vilanova i la Geltrú vista per 
una directora financera
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PÀG. 3
Promoció de ciutat
Des de CiU entenem que la 
promoció de Vilanova i la Gel-
trú ha de ser un dels pilars 
centrals del govern munici-
pal. Donar a conèixer la nostra 
ciutat per atraure-hi inversos, 
turistes, clients, ciutadans, es-
pectadors,… és una prioritat. 
Per això hem posat en marxa 
un equip de treball ciutadà que 
defineixi els eixos principals en 
els que s’ha de centrar aquesta 
promoció.

PÀG. 5
Entrevista a Mas
“Com a la resta del país, dis-
minuir l’atur de la ciutat serà 
una prioritat. Això implica 
atraure-hi empreses, ajudar 
a crear-ne de noves i donar 
un cop de ma a les que ja hi 
teniu perquè no tanquin. 
Crec que Vilanova i la Geltrú 
és una ciutat amb molt po-
tencial. Cal un canvi a Catalu-
nya per liderar aquesta nova 
etapa i crec sincerament que 
si va acompanyat d’un canvi 
a Vilanova i la Geltrú, amb la 
Neus Lloveras al capdavant, 
la ciutat hi sortirà guanyant.”

PÀG 6
Cultura vilanovina
La cultura popular vilano-
vina es caracteritza, sobre-
tot, per la participació ciu-
tadana, les activitats sempre 
compten amb molt bona 
acollida i aquest és el motiu 
de l’èxit de les nostres festes: 
la força de les persones que hi 
participen. No s’entén, doncs, 
que l’equip de govern no con-
sideri seriosament destinar 
més recursos humans i eco-
nòmics en potenciar i recolzar 
activitats culturals, sinó que, 
ben al contrari, deixa perdre 
oportunitats

PÀG 7
No podem esperar 
És imprescindible continuar 
destinant esforços i fent inver-
sions a l’hospital de Sant Camil 
perquè en aquests moments 
és l’equipament que dóna ser-
vei a tota la comarca. Des de 
CiU no tingueu cap dubte que 
lluitarem per millorar l’assis-
tència sanitària de la comarca, 
i reclamar el nou hospital que 
encara no està contemplat en 
els pressupostos de la Genera-
litat de Catalunya.,

Bufen vents de canvi

Teniu a les mans el quart numero de la publicació Canvi 
de Rumb que editem des del Grup Municipal de CiU a 
Vilanova i la Geltrú. Una edició que surt per la Fira de 
Novembre i a les portes de les eleccions al Parlament 
de Catalunya: els dos temes centrals que us proposem.

D’una banda, la necessitat d’explorar vies que serveixin 
a la ciutat per generar nova activitat econòmica. Posem 
l’accent en la necessitat de fer de la promoció de la ciu-
tat una política prioritària i central que ajudi a enfortir 
l’economia local i a crear nous llocs de treball. Des de 
sempre que CiU s’ha caracteritzat per defensar aquest 
departament tant oblidat per l’actual govern tripartit, tot 
i que ara en vulguin fer bandera perquè s’acosten els 
comicis. Saben que ha de ser una prioritat que han obli-
dat durant els dotze anys que han governat. 

Per altra banda, us proposem conèixer, una mica més 
a fons, el candidat de CiU a presidir la Generalitat de 
Catalunya, l’Artur Mas. Us oferim una entrevista en la 
que assenyala les seves prioritats. I tambe us presentem 
aquelles persones que són els candidats de CiU a la co-
marca del Garraf. La Marta, el Gerard, la Sílvia i l’Elena 
són les quatre persones que representaran i defensaran 
els interessos de la comarca i els seus habitants en el 
parlament català. Els hem de veure com aliats dels ajun-
taments locals, perquè volem que expressin les inquie-
tuds que hi hagi en cada un dels municipis del Garraf. El 
28-N hem d’aconseguir tenir el màxim de diputats que 
representin el Garraf. 

En 1 minutEditorial



3
Canvi de rumb   www.neuslloveras.cat  

Ara que és temps de Fira, 
hem de recordar que fa set-
manes que assistim a un ball 
de retrets entre els socis del 
tripartit de Vilanova i la Gel-
trú al voltant de la promoció 
de la ciutat. El regidor de pro-
moció econòmica ha retret 
reiteradament al PSC que no 
hagi cregut mai en aquesta 
política. Més enllà de les dis-
crepàncies internes, és cert 

La Cambra de Comerç ha presentat 
recentment un estudi elaborat pel 
seu Gabinet en el que posa sobre la 
taula les possibilitats d’expansió del 
sector turístic de la ciutat. Conver-
sem amb el responsable de l’estu-
di i els seus socis per aprofundir en 
aquest estudi. 

Sr. Lleonart, cap on creu que ha 
d’avançar l’activitat econòmica de 
Vilanova i la Geltrú?
Nosaltres entenem que una ciutat 
com Vilanova no pot renunciar a 
cap dels seus actius per tal de ge-
nerar activitat econòmica. Fins ara 
la ciutat havia estat principalment 
concebuda com una ciutat industri-
al. L’especialització funciona durant 
un temps, però no ajuda a superar 
processos de crisi com l’actual. És 
per això que l’estudi que hem rea-
litzat assenyala diverses opcions de 
futur, però situa el potencial turís-
tic de Vilanova com el principal eix 
econòmic a explorar.

Perquè creu que fins ara Vilanova 
no ha tingut una clara vocació tu-
rística?
Hi ha molts factors. L’activitat tradi-
cional de la ciutat ha estat la indús-
tria. Una indústria que ara passa per 
hores baixes i que cal regenerar en 
termes d’apostar per una indústria 
lleugera, tecnològica Ja no podem 

competir amb la resta del món en 
els termes de ma d’obra barata com 
hem fet en les passades dècades. 
I aquest és un problema que tam-
bé està afectant Vilanova. A banda 
d’aquesta activitat, el disseny urba-
nístic de la ciutat també ha contri-
buït a frenar un creixement del sec-
tor turístic. Vilanova està pensada 
pels qui hi viviu, però no pels qui 
poden escollir-la per passar-hi uns 
dies o fins i tot unes hores. 

Perquè una aposta pel turisme?
Per un criteri d’evidència i sentit 
comú. Si Vilanova fa els deures, 
aquest és un sector que pot generar 
uns 2.000 llocs de treball directes a 
mitjà termini. I les dades objectives 
evidencien que Vilanova té atractiu 
per fer aquesta transició cap a un 
model diversificat en el que el turis-
me hi guanyi pes.

Com fer possible aquesta aposta?
El més important és un canvi de 
mentalitat. Cal entendre que Vila-
nova necessita deixar de ser una 
ciutat només industrial per es de-
venir també una referència turís-
tica. Perquè el canvi de mentalitat 
sigui possible l’ajuntament ha de 
ser el primer en impulsar-lo. Això 
comporta risc, és evident. Però el 
preu de renunciar-hi és massa alt. 
Al costat d’aquest canvi de menta-

litat cal configurar un producte , 
després, situar-lo al mercat. 

Quina és l’oferta de Vilanova?
Això també és un actiu: aquesta és 
una oferta diversa! Ciutat mitjana, 
amb una façana marítima a tocar 
d’un gran centre on el comerç ofe-
reix un marc de possibilitats. Amb 
una singular oferta gastronòmica i 
amb capacitat  per oferir una oferta 
cultural, de patrimoni i museística 
de primer nivell. Això ara existeix, 
però se li ha de donar forma. 

I els hotels?
Coneixem bé la situació de Vilanova 
i la Geltrú. I en aquest sentit el més 
important és bastir aquesta oferta 
que combini, com diem, sol i platja, 
nàutica, hípica, comerç, gastrono-
mia i cultura per poder-ho situar en 
els mercats. Sense això no es podrà 
crear més oferta hotelera. En aquest 
sentit cal donar un paper principal 
als hotels avui ja existents a la ciu-
tat i posar facilitats per ofertar un 
major nombre de places. 

Per acabar, el debat amb Sitges. 
No cal perdre-hi ni un segon. Vila-
nova no ha de competir amb Sitges, 
sinó que ha de donar un producte 
diferent. I, en tot cas, entendre que 
ambdues ciutats es poden comple-
mentar, sumar. 

promoció i que sàpiguen ofe-
rir el millor de la nostra ciutat: 
empresa, indústria, comerç, 
turisme, patrimoni, port, cul-
tura, gastronomia i formació. 
Són molts els actius que, su-
mats, poden oferir a la ciutat 
una diversificació econòmica 
que ens faci més resistents a 
futures crisis i doni al municipi 
una solidesa econòmica a mitjà 
i llarg termini.

Des de CiU entenem que la 
promoció de Vilanova i la Gel-
trú ha de ser un dels pilars 
centrals del govern munici-
pal. Donar a conèixer la nostra 
ciutat per atraure-hi inversos, 
turistes, clients, ciutadans, es-
pectadors,… és una prioritat. 
Per això hem posat en marxa 
un equip de treball ciutadà que 
defineixi els eixos principals en 
els que s’ha de centrar aquesta 

que l’actual crisi ha generat la 
necessitat de recórrer a totes 
les possibilitats per intentar 
donar el tomb a la mala situ-
ació econòmica. Moltes han 
estat les veus que han evi-
denciat que calia recórrer a 
promocionar els actius de la 
nostra ciutat per generar ri-
quesa, denunciant alhora el 
fracàs del govern municipal 
fins avui en aquesta matèria. 

Apostar per la promoció de la ciutat

Cal impulsar Vilanova com a ciutat turística
Entrevista a Pere Lleonart, fundador del Gabinet d’Estudis Econòmics
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El President de la Generalitat de Ca-
talunya ha decidit que les eleccions 
al Parlament siguin el proper 28 de 
novembre. És per tant, l’hora que els 
ciutadans i les ciutadanes de Catalu-
nya decideixin quin govern volen pels 
propers quatre anys. Si fa set anys els 
catalans van optar per l’alternança i el 
tripartit (PSC, ERC i ICV), és lícit pensar 
que la ciutadania ha pogut valorar com 
va governar CiU i com ha governat el 
tripartit. A parer nostre, aquesta com-
paració sens dubte deixa clarament en 
evidència el mal govern del tripartit. 

La gent de CiU volem guanyar les pro-
peres eleccions amb un projecte nou, 

amb una nova mentalitat, però amb 
les arrels pròpies del partit central de 
Catalunya. Volem que torni la seri-
ositat al govern però a l’hora també 
apostem pel risc necessari en totes 
les societats que volen créixer. Tenim 
com a prioritat treure Catalunya del 
sot en el que es troba però també vo-
lem anar més enllà i dibuixar el futur 
d’un país.

Com bé sabeu des de CiU sempre 
hem apostat per una representativi-
tat territorial al Parlament. Cal que un 
país petit, però complex alhora, pu-
gui tenir una cambra on les diverses 
sensibilitats tinguin cabuda. Aquesta 

és i serà la feina dels nostres candi-
dats i, tots quatre, s’han compromès 
a defensar els interessos del Garraf 
per davant dels interessos del partit. 
És la forma de ser de la gent de CiU, 
primer Catalunya i a Catalunya pri-
mer les persones. 

Ara és l’hora del canvi, també al Gar-
raf, on 4 anys de poder socialista a 
tot arreu ens ha deixat una herència 
perversa, un atur disparat, un model 
econòmic debilitat i unes finances pú-
bliques esgotades. Cal aire fresc, cal 
tornar a situar el Garraf i Catalunya 
allà on es mereixen. El 28 de novem-
bre tu decideixes.

28 Novembre, l’hora del Canvi

Marta Llorens
Núm. 20 per Barcelona

Vaig néixer a Vilanova i la Geltrú, 
estic casada i tinc una filla. Sóc 
Graduada Social i Administrado-
ra de Finques. Vaig ingressar a 
Unió Democràtica de Catalunya 
el 1987, sóc membre de la Unió 
de Dones, de la Unió de Treba-
lladors i de la Unió de Regidors. 
Des del 1999 formo part del Co-
mitè de Govern on he exercit de: 
Secretària de Política Municipal, 
Secretària d’Organització i Se-
cretària General Adjunta. Actu-
alment, sóc Vicepresidenta del 
Comitè de Govern d’UDC, Mem-
bre de l’Executiva Nacional de 
CIU. A més de Diputada al Parla-
ment de Catalunya.

Gerard Figueras
Núm. 31 per Barcelona

Vaig néixer a Vilanova i 
la Geltrú el 2 d’agost del 
1982. Sóc Llicenciat en 
Ciències Polítiques i de 
l’Administració per la UPF. 
Màster en Màrqueting Po-
lític a l’Institut Ciències Po-
lítiques i Socials. Sóc regi-
dor de CiU a l’Ajuntament 
de Vilanova i la Geltrú des 
del 2007. Milito a la JNC on 
vaig ser escollit president 
nacional en el XVè Congrés 
de l’organització. També 
soc soci d’Òmnium Cultu-
ral, de l’Ateneu Barcelonès 
i del Foment Vilanoví. 

Sílvia Requena
Núm. 44 per Barcelona

Vaig néixer a Terrassa el 27 
de gener de 1968, estic ca-
sada amb l’Albert. Residim a 
Vilanova i la Geltrú des de fa 
15 anys. Sóc advocada amb 
despatx propi a Barcelona 
i a Vilanova i la Geltrú. Im-
pulsora de la Casa Gran del 
Catalanisme al Garraf i Con-
sellera Nacional de CDC per 
la sectorial d’igualtat i drets 
civils. La meva trajectòria 
política s’ha especialitzat 
en el l’àmbit local i les po-
lítiques de promoció de la 
dona i la igualtat d’oportu-
nitats. 

Elena Redondo
Suplent per Barcelona

Vaig néixer a Vilanova i la 
Geltrú el 26 de juliol de 1983. 
Sóc Llicenciada en Cièn- 
cies Ambientals per la UAB 
i en Dret per la UB. Advo-
cada especialitzada en Dret 
Públic i després de treballar 
en diferents despatxos a 
Barcelona, ara treballo en el 
meu propi despatx a Vila-
nova i la Geltrú. En política, 
milito al col•lectiu de CDC 
Sitges des de l’any 2004, 
on sóc membre del comi-
tè executiu local. Dins la 
JNC, he estat cap local del 
col•lectiu de Sitges. 

El Garraf a les llistes de les eleccions al Parlament



Com creu que afectarà a la 
seva vida personal ser Pre-
sident de Catalunya?
Doncs no crec que variï mas-
sa. Miri, fa més de deu anys 
que dedico gairebé els set 
dies de la setmana a treba-
llar pel projecte de país que 
a CiU volem per Catalunya, 
a trepitjar i conèixer tots els 
racons, escoltar la gent, que 
t’expliquin els seus proble-
mes o les seves inquietuds 
i il•lusions. Haig d’agrair el 
suport incondicional de la 
meva família, i l’Helena en 
particular. Si arribo a Pre-
sident de Catalunya aquest 
suport incondicional conti-
nuarà, ja m’ho han expres-
sat, perquè ells també com-
parteixen els meus ideals i 
també són conscients que 
estem vivint un moment cru-
cial pel país.

Què és el primer que farà 
si guanya les eleccions?
Posar-me a treballar per ori-
entar aquest país en la sor-
tida de la crisi. Sempre dic 
que hi ha dues prioritats 

Crec que Vilanova i la Gel-
trú és una ciutat amb molt 
potencial. Però com passa a 
bona part del territori, cal-
drà treballar durament per 
tal que puguem superar els 
efectes de la crisi. Cal un 
canvi a Catalunya per lide-
rar aquesta nova etapa i crec 
sincerament que si va acom-
panyat d’un canvi a Vilanova 
i la Geltrú, amb la Neus Llo-
veras al capdavant, la ciutat 
hi sortirà guanyant.

Posi’ns un deure  
No donar res per fet. A tota 
aquella gent que cregui que 
les coses es poden fer millor 
i vulgui un canvi en aquest 
país, que ens ajudi. Que no 
doni res per guanyat i que 
sumi esforços per aconse-
guir un canvi de rumb cap a 
millor. Però, sobretot, pen-
seu què és el que podeu fer 
per tal que els catalans i les 
catalanes, els vilanovins i les 
vilanovines, visquin millor. 
Aquesta és la raó de ser de 
la política com l’entenem la 
gent de Convergència i Unió.

condicions. La gent s’ha de 
formar i hem d’innovar per 
ser capdavanters en aquest 
món tant competitiu.  Això 
és precisament el que també 
em demanen els empresaris 
catalans i els de la comar-
ca, en particular, amb qui he 
tingut ocasió de parlar en di-
verses trobades que he man-
tingut al Garraf. 

La Festa Major tampoc me la 
vaig voler perdre i allà vaig 
tenir ocasió de parlar amb 
molta gent que per un motiu 
o altre ho passa malament i 
reclama un canvi i més serio-
sitat. Com a la resta del país, 
disminuir l’atur de la ciutat 
serà una prioritat. Això im-
plica atraure-hi empreses, 
ajudar a crear-ne de noves i 
donar un cop de ma a les que 
ja hi teniu perquè no tanquin. 

per Catalunya: l’economia i 
l’educació. Entenc que aixe-
car econòmicament el país 
ha de ser la primera tasca 
que ocupi el proper Govern 
de la Generalitat. I, alhora, 
treballar per tenir una so-
cietat més formada que ens 
permeti afrontar el futur amb 
les millors garanties.
 

Coneix Vilanova? Què hi té 
pensat?
Sí, la conec bé. Fa unes set-
manes era a la UPC en un 
acte amb gent jove. No fa 
massa, també vaig visitar la 
universitat i el centre tec-
nològic. Ja ho he dit altres 
vegades, la formació i la in-
novació són imprescindibles 
per posar les bases que ens 
permetin sortir de la crisi i 
afrontar el futur amb millors 

Economia i educació, prioritats

Entrevista a Artur Mas, candidat de CiU a la presidència de la Generalitat

Disminuir l’atur de Vilanova serà 
una prioritat. Això implica atrau-
re-hi empreses i crear-ne.
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Vaig néixer a Barcelona. Tinc 54 
anys, estic casat amb l’Helena amb 
qui som pares de tres fills. De pro-
fessió sóc economista, he treballat 
durant uns quants anys en el món 
de l’empresa, vocació que vull tor-
nar a exercir quan acabi la meva 
etapa política. Em considero una 
persona constant, tenaç, treba-
lladora, però també força tímida, 
molt auto-exigent i perfeccionis-
ta.  Per a mi, tot i que la política, 
el servei al meu país i l’anhel de 
construïr una societat millot cons-
titueixen unes de les coses més 
importants que m’ha pogut passar 
a la vida, hi ha una cosa que pas-
sa per davant de tot: la família. Si 
algú dels meus té problemes, ja 
ho sap, ho deixo tot i allà em té.
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Les nostres propostes
Al llarg de la història contemporània de Ca-
talunya i sempre que la democràcia ha estat 
possible, el catalanisme ha estat motor de 
canvi, progrés i modernitat. La construcció de 
la Catalunya d’avui  no ha estat una història fà-
cil, però sota el lideratge del catalanisme hem 
demostrat com a poble la nostra capacitat de 
superar amb èxit l’adversitat i les dificultats.

Avui, vivim immersos en una profunda crisis 
econòmica, social i nacional, però des de CiU 
estem segurs de les fortaleses de la nostra 
Nació i, és per això, que proposem mirar en-
davant i sumar persones rere d’un programa 
de canvi polític i social de gran abast. Situem 
la innovació com la plataforma de llançament 
transversal perquè Catalunya s’enlairi per sor-
tir de la crisi actual i pugi progressar. Cal ver-
tebrar unes infraestructures de comunicació 
modernes i accessibles, amb unes Universitats 
que formin i creïn coneixement, i  uns centres 
de recerca d’excel•lència que contribueixin a 
la productivitat i competivitat del teixit pro-
ductiu.

Cal un nou Pacte Nacional d’Infraestructures 
que prioritzi, posi termini  i tingui pressupost 
d’execució, per  aquelles obres que millorin 
la competivitat de les empreses i la mobilitat 
dels ciutadans. La viabilitat del major nombre 
possible d’empreses depèn, en gran mesura, 
d’un Govern que ajudi,  moderi la pressió fis-
cal, confiï en els emprenedors i els empresaris 
i que contribueixi a la millora de les opcions 
de crèdit del sector. En definitiva, un Govern 
que entengui que les empreses d’avui són 
l’ocupació de demà.

Una de les conseqüències socials més greus 
de la crisi és la taxa d’atur que avui està situ-
ada en el 18% general i el 40% entre els joves; 
mentre el SOC (Servei d’Ocupació de Catalu-
nya), només intermèdia un 2% de l’ocupació. 
Per això, caldrà convertir-lo en un instrument 
eficient, possibilitant que la iniciativa privada 
participi en la intermediació laboral. .

Aixecar el País econòmicament és la nostra 
prioritat i, per fer-ho, ens cal un canvi en el 
model productiu que generi una economia de 
valor afegit que comporti la garantia i conso-
lidació d’una societat del benestar que s’es-
tengui a tots els ciutadans i ciutadanes de Ca-
talunya.  Això ens ha de fer sentir l’orgull de 
formar part d’una gran Nació.

Candidats del Garraf per Convergència i 
Unió a les Eleccions del Parlament 2010

Que Vilanova i la Geltrú és una ciutat 
culturalment rica i amb un gran po-
tencial és un fet objectiu, avalat per 
un ventall d’activitats de caire popu-
lar de gran acceptació i arrelament. 
Des de petits, estem acostumats a 
gaudir de les diverses manifesta-
cions de cultura popular: els Tres 
Tombs, el Carnaval, la Festa Major,... 
Qualsevol convocatòria es motiu per 
sortir al carrer i viure la festa.  

La cultura popular vilanovina es ca-
racteritza, sobretot, per la participa-
ció ciutadana, les activitats al carrer 
sempre compten amb  molt bona 
acollida i aquest és 
el motiu de l’èxit 
de les nostres fes-
tes més emble-
màtiques: la força 
de les persones 
que hi participen. 
Som un municipi 
amb un entramat 
associatiu molt 
significatiu: en-
titats culturals i 
esportives que dediquen temps, es-
forç personal i fins i tot, alguna ve-
gada, diners propis, per aconseguir 
que les nostres festes mantinguin la 
identitat i tinguin projecció exterior.

No s’entén, doncs, que l’equip de 
govern no consideri seriosament 
destinar més recursos humans i 
econòmics en potenciar i recolzar 
activitats culturals sinó que, ben al 
contrari, deixa perdre oportunitats. 
Una de ben clara és la fira Trapezi, 
que a dia d’avui només manté una 

reminiscència romàntica d’allò que 
va ser i que, per això, no aconse-
gueix la projecció externa que me-
reix. També el FIMPT, que va co-
mençar sent un festival de música 
tradicional al carrer, únic en el seu 
gènere, i s’ha diluït transformant-se 
en un més dins el conjunt de festi-
vals molt similars que se celebren a 
Catalunya.

La cultura té un preu, evidentment, 
però mai ha de ser un negoci per a 
l’administració pública. L’objectiu ha 
de basar-se en treballar per acon-
seguir una cultura accessible a tot-

hom, participativa, 
oberta i que satis-
faci des dels grups 
minoriatis als més 
massius. 

Enguany, hem po-
gut veure com en el 
Vot del Poble, l’acte 
més simbòlic de la 
Festa Major vilano-
vina, ha sorgit un 

malestar des de les entitats cultu-
rals vinculades a la festa. La xiulada 
va ser una resposta a la mala ges-
tió cultural de l’equip de govern. A 
Vilanova i la Geltrú, són molts els 
àmbits de la cultura que es troben a 
faltar, sobretot pel que fa a la relació 
entre l’Ajuntament amb les entitats 
i col•lectius. Si no som capaços de 
millorar la gestió més arrelada al 
poble ens serà molt difícil apropar 
el poble a altres manifestacions cul-
turals, que a dia d’avui, semblen re-
servades només a una èlit.

La cultura vilanovina

L’Ajuntament 
ha de recolzar 
i potenciar 
les activitats 
culturals
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El nou hospital no pot esperar més

La sanitat ha estat, és i serà 
una prioritat pel grup muni-
cipal de Convergència i Unió 
de Vilanova i la Geltrú. En 
aquest sentit és un dels prin-
cipals eixos de treball de la 
nostra formació i comptem 
amb la col•laboració de di-
verses persones molt vincu-
lades a aquest sector. 

No ens agrada utilitzar 
aquest tema com a reclam 
partidista, com sembla que 
vulguin fer altres formacions 
de la ciutat, perquè conside-
rem que no es pot jugar amb 
la salut de les persones. Per 
aquest motiu quan el mes de 
gener es feia pública la notí-
cia que la Conselleria de Sa-
nitat admetia que la comar-
ca del Garraf necessita una 
millora dels serveis sanitaris 
i que una de les iniciatives 
a contemplar seria la cons-
trucció d’un nou hospital a 
Vilanova i la Geltrú, demanà-
vem prudència. 

Des del grup municipal de 
Convergència i Unió vam ce-
lebrar aquesta notícia, per-
què ja era hora que el depar-

tament de sanitat admetés 
les mancances de la comarca 
en aquest àmbit, però a l’ho-
ra demanàvem realisme per-
què, malauradament, només 
es tractava d’un compromís 
d’intencions per part de la 
conselleria, i, de moment, 
així continua sent. Si ens li-
mitem a celebrar que algun 
dia tindrem un nou hospital, 
però no continuem destinant 
suficients esforços a garan-

tir el bon funcionament dels 
equipaments actuals, estem 
perdent de vista el que és 
realment important. No n’hi 
ha prou amb estar esperant 
que la Generalitat de Catalu-
nya inclogui el nou hospital 
en els pressupostos, cal ga-
rantir ara ja una assistència 

sanitària digne i de qualitat! I 
més, després de les darreres 
declaracions de la consellera 
en que afirmava que el nou 
hospital no és urgent.

Ara per ara, és imprescin-
dible continuar destinant 
esforços i fent inversions a 
l’hospital de Sant Camil per-
què en aquests moments és 
l’equipament que dona ser-
vei a tota la comarca. Aquest 

és  un tema que hem seguit 
molt de prop en els darrers 
mesos, i les queixes tant del 
personal com dels pacients 
són contínues. Tots coinci-
deixen en que no s’està do-
nant la assistència que seria 
desitjable. Les llistes d’es-
pera són massa llargues, 

al personal li és impossible 
donar un servei òptim, tot i 
els esforços que hi dediquen; 
les condicions de treball són 
desmotivadores. Tot plegat, 
estem en una situació que 
no es pot acceptar i que cal 
reconduir, perquè mentre no 
tinguem el nou hospital cal 
garantir uns serveis mínims 
als quals no podem renun-
ciar. 

Des de Convergència i Unió 
no tingueu cap dubte que 
lluitarem per millorar l’as-
sistència sanitària de la co-
marca, i en aquest sentit 
hem engegat dues línies 
de treball. Primera: acon-
seguir els recursos mínims 
que garanteixin donar, amb 
els equipaments que ara te-
nim, una assistència digne i 
de qualitat a tothom. Sego-
na: lluitar amb determinació 
per tal que el nou hospital de 
Vilanova i la Geltrú sigui ben 
aviat una realitat. Aquestes 
són les línies de treball pri-
oritàries per CiU, i tot amb el 
recolzament del nou govern 
de Convergència i Unió a la 
Generalitat de Catalunya.

Mentre esperem que 
la Generalitat inclogui 
el nou hospital en els 
pressupostos, cal garantir 
una assistència de qualitat
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En agafar la direcció del Grup Mu-
nicipal de CIU, ara fa un any i mig, 
aquesta revista que teniu a les mans 
va ser un dels primers projectes que 
vaig impulsar, des del convenciment 
que l’activitat política municipal ha 
de ser de proximitat. Precisament, 
aquest és l’aspecte que més ens 
diferencia dels altres grups polítics 
de la ciutat! Les propostes que pre-
sentem no són un “copiar i pegar” 
d’un programa estàndard de par-
tit, sinó que són fruït d’un contacte 
molt directe amb els ciutadans i les 
ciutadanes i amb la realitat 
quotidiana. Per aquest motiu, 
el model de ciutat que la gent 
de CIU Vilanova volem im-
pulsar no té res a veure amb 
el model que l’actual govern 
tripartit està construint i que 
està convertint Vilanova i la 
Geltrú en una ciutat dormi-
tori, econòmicament depenent de 
l’àrea metropolitana. S’està gover-
nant com es podria fer en qualsevol 
altre ciutat, sense tenir en comp-
te les peculiaritats de Vilanova i la 
Geltrú i, sobre tot, desaprofitant 
els potencials existents. El principal 
problema està en l’activitat econò-
mica, que està desapareixent del 
municipi perquè durant gairebé 12 
anys de govern tripartit no s’ha fet 
res per impulsar-la.

Vilanova i la Geltrú té prou potencial 
per ser un dels nuclis importants de 
Catalunya, Ens interessa a tots ser 
una ciutat rica econòmicament per-
què és l’única manera d’aconseguir 
més recursos que repercuteixin en 
una millora del benestar de tots els 
vilanovins i vilanovines. Per aquest 
motiu, un dels principals eixos de la 
proposta política de Convergència 
i Unió de Vilanova i la Geltrú serà 
la promoció econòmica. En aquest 
sentit, definirem exactament quin 
tipus de turisme volem i podem 

captar, condicionarem la ciutat per 
tal de destacar tot allò que la fa es-
pecial i atractiva, impulsarem una 
campanya de promoció de la vila i 
col•laborarem estretament amb els 
sectors implicats per tal de poten-
ciar l’activitat turística. Pel que fa 
a la indústria, hi ha coses que no 
s’entenen. Com pot ser que les naus 
de l’empresa de promoció industrial 
municipal (PIVSAM) siguin més ca-
res que les de l’iniciativa privada? 

Des de Convergència i Unió impul-
sarem la creació de nou sòl industri-
al i emprendrem accions de capta-
ció d’inversors industrials a Vilanova 
i la Geltrú. I pel que fa al comerç i 
serveis, des de CiU prioritzarem la 
qualitat i el comerç propi, però es-
pecialment treballarem per fer-los 
les coses fàcils; puc assegurar que 
trobaran en nosaltres un aliat dina-
mitzador.

Per acabar, deixeu-me que parli de 
mi mateixa. Tal com molts ja sabeu, 

ja fa més de vint anys que porto 
la direcció financera d’una em-
presa de la comarca i he decidit 
implicar-me en la política amb 
l’objectiu de millorar el meu 
entorn. M’encanta la ciutat on 
he nascut i on visc i m’inqui-
eta veure que es desaprofiten 
oportunitats. Per tant, les me-

ves aspiracions polítiques comencen 
i acaben a Vilanova i la Geltrú, i es-
tic convençuda que ara cal un canvi! 
És necessari acabar amb el govern 
tripartit de la ciutat, és important 
desplaçar de l’Ajuntament una opció 
política desgastada i poc eficient. 
Aconseguir que aquesta sigui una 
ciutat rica econòmicament repercu-
tirà positivament en el benestar de 
tots els vilanovins i vilanovines, no 
ho podem perdre de vista!

Objectiu 2011: millorar el benestar 
de tots els vilanovins i vilanovines

Neus Lloveras Massana

Ens interessa a tots ser una ciutat 
rica econòmicament perquè és 
l’única manera d’aconseguir més 
recursos que repercuteixin en una 
millora del benestar.


